
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Referat: Dialogkonferanse 2 – Elektro 2027 

Prosjekt:  Elektro - Dialogkonferanse 

Referent: Kristin Ulleland Møtedato: 18.11.2024 

Sted: Teams 
Tid: 09:00-11:00 

        
 

Møteleder: Olav Amund Myklebust 

 

Til stede:  

Firma/ avdeling Navn 

MRFK- teamleder Olav Amund Myklebust 

MRFK – stabsrådgiver - anskaffelser Kristin Ulleland 

MRFK - seksjonsleder Torgeir Bye 

LUP - Leverandørutviklingsprogrammet Elisabeth Smith 

Mesta AS Ivan Johannes Bakken 

Bratseth AS Rune Midthaug 

Brael AS Are Hestetun 

Alfred Nesset AS Håvard Brandal 

Kraftmontasje AS Øystein Søraas 

HG System AS Svein Ragnar Aarvik 

Eviny Solution AS Geir Kviebakk 

Eviny Solution AS Håvard Vikestrand 

Acel AS Øistein Hauge 

Mesta AS Ingvar Flydal 

 

 

Tekst Ansvar/Frist 

Presentasjon er vedlagt: 
1. MRFK 
2. LUP 

 

Informasjon om MRFK - Bakgrunn og mål 
LUP presentasjon 

 

Innovative Anskaffelser 
MRFK presentasjon 

 

Behov i anskaffelsen 
MRFK presentasjon 

 

Informasjon om anskaffelsen 
MRFK presentasjon 

 

Informasjon 
MRFK presentasjon 

 

Tema for samtaler - videreføres til 1-1 samtaler: 
MRFK presentasjon 
*Oppgjørsform 
*Klima og miljø 
*Kompetanse 
*Risikofordeling 
*Omfang og geografi 

 

Mentimeter 
1. Hvor stort er omfanget i kroner per år på kontrakten - estimert?  

              SVAR: Omsetning på 30 mill. pr. år. 

 



 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

2. Er det ok med innkalling i Mercell? 
SVAR: Ja, det er ok 

Åpen post 
*Svein Ragnar Aarvik, HG System AS:  
UE. Leverandør av off. grade strømføringssystem. Reduksjon i dieselforbruk på generatorer. 
Kjøp eller leie. Hvordan klan vi komme på banen? 

          SVAR: Melde seg på 1-1 samtaler for å informere om hva som kan leveres. 
 
*Elisabeth Smith, LUP:  
MRFK ønsker tilbakemelding på mange områder, med mål om best mulig 
konkurransegrunnlag. Når leverandør skal forberede seg til 1-1 samtaler, så er det bra om det 
blir delt i dette møtet, siden tiden i 1-1 møtene er kort. Eventuelt: Bruk muligheten i Menti som 
er delt i møtet.  
 
*FOU – Forskning og utvikling: Det ligger midler i kontrakten til FOU. 

 

Påmelding til 1-1 samtaler blir delt i Mercell.  

 


